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Průběh obhajoby:  

1. Ve úvodní prezentaci Jakub Hrnčíř  popsal problém a otázky studované v diplomové práci, shrnul 

dosažené výsledky a popsal základní myšlenky implementace numerických metod pro řešení 

problému proudění krve v cévních výdutích. 

2. Vedoucí práce zhodnotil úroveň práce, oponent přečetl posudek. Diplomant zodpověděl otázku 

oponenta ohledně volby okrajových podmínek a možnosti použít BDF2 diskretizaci. 

3. Následná diskuse se soustředila na problematiku škálovatelnosti v druhém kroku výpočtu a 

optimalizaci sestavení maticové úlohy. 

4. V diskuzi členové komise ocenili náročnost implementace použitých numerických metod. 

Formální matematická kvalita práce a předloženého textu byla předmětem kritiky.   

 

Výsledek obhajoby:   výborně   velmi dobře  dobře    neprospěl/a 

    

Předseda nebo místopředseda komise:    Josef Málek 


